

**Callerschule in Russland in jedem Jahr**  
**Callerschool in Russia every year**  
**Traudel Walz, Deutsch Russische Square Dance Freunde e.V.**

A callerschool for beginners and for advanced callers will be offered in Russia every year. There was founded a committee last year by Tatiana Antonova, Tatiana Medvedeva and Natalia Zhukova. They will invite all those who are really interested to do the job of a caller in one of the square dance clubs in Russia and they will organize this callerschool in Russia every year in the future.

Caller coach Ken Ritucci / USA is very enthusiastic about the caller education project in Russia. Ken will lead the caller school for the next years - together with a co-trainer, for example Uli Schingen, who had been teaching callers in Murmansk, in Petrozavodsk, in Pskov, in St. Peterburg from the first time in Russia. There are two or three young callers already in Russia, who are calling successfully in their clubs and they are looking forward to the next caller education meeting in St. Peterburg in September 2013.

If you are interested to become a caller and to meet the Russian beginner callers in St. Peterburg from Monday September, 23<sup>rd</sup> to Friday 27<sup>th</sup> 2013 please write to Tatiana Antonova: [tanjantonova@yahoo.com](mailto:tanjantonova@yahoo.com) or to [larisa.filippova@united-transport.ru](mailto:larisa.filippova@united-transport.ru).

She will organize the callerschool in St. Peterburg this year and the special dance "Golden Autumn" on Saturday September, 28<sup>th</sup>. You are welcome to join in, to find friends and to visit the beautiful town St. Peterburg.

In Russland wird jedes Jahr eine Callerschule für Anfänger und Fortgeschrittene angeboten. Im vergangenen Jahr wurde ein Komitee gegründet von Tatiana Anonova, Tatiana Medvedeva und Natalia Zhukova. Sie werden alle jene einladen, die wirklich interessiert sind, den Job eines Callers in einem der Square Dance Clubs in Russland zu übernehmen und sie werden künftig jedes Jahr diese Callerschule in Russland organisieren.

Caller Coach Ken Ritucci USA ist begeistert von diesem Caller Ausbildungsprojekt in Russland. Ken wird die Callerschule die nächsten Jahre leiten, zusammen mit einem Co-Trainer, z.B. Uli Schingen, der als erster die Caller in Murmansk, Petrozavodsk, Pskov und St. Petersburg unterrichtet hat. Es gibt bereits 2 oder 3 Caller in Russland, die erfolgreich in ihren Clubs callen. Sie freuen sich auf die nächste Fortbildung im September 2013 in St. Petersburg.

Falls Du Interesse hast, Caller zu werden und die russischen Beginner Caller in St. Petersburg von Montag, 23. bis Freitag, 27. September 2013 treffen möchtest, dann wende Dich an Tatiana Antonova: [tanjantonova@yahoo.com](mailto:tanjantonova@yahoo.com) oder auch an [larisa.filippova@united-transport.ru](mailto:larisa.filippova@united-transport.ru).

Sie organisiert die Callerschule dies Jahr in St. Petersburg und den Special Dance „Golden Autumn“ am Samstag 28. September 2013. Du bist willkommen, wirst Freunde finden und die wunderschöne Stadt St. Petersburg kennen lernen.